

He accordingly presented the said Bill to the House, and the same was received, and read the first time.

Second reading.

Ordered, That the said Bill be read a second time upon Friday next.

Call of the House.

Mr. *Cuvillier*, seconded by Mr. *Ogden*, moved, that a call of the House be made upon Saturday the fourteenth day of March next.

Mr. *Borgia*, seconded by Mr. *Bellet*, moved, in amendment to Mr. *Cuvillier's* motion, to strike out all the words after "that," and to insert the following: "the Clerk of the House of Assembly do produce, to-morrow, a list of the absent Members of this House."

Mr. *Taschereau*, seconded by Mr. *Gauvreau*, moved, that the consideration of the motions of Mr. *Cuvillier* and Mr. *Borgia* be postponed 'till to-morrow.

The House divided upon the question:

Yeas 6

Nays 15

So it passed in the negative.

Mr. *Viger*, seconded by Mr. *Gauvreau*, moved, that the House do adjourn.

The question being put on this motion, it passed unanimously in the negative.

The question was then put on Mr. *Borgia's* motion of amendment.

The House divided:

Yeas 6

Nays 14

So it passed in the negative.

The question was then put on the main motion.

The House again divided, and the names being called for, they were taken down, as followeth:

Yeas,

Messieurs *Blouin*, *Robitaille*, *E. F. Roy*, *Fournier*, *Bellet*, *Lagueux*, *Gauvreau*, *Huot*, *Cuvillier*, *Borgia*, *Dumont*, *Allsopp*, *Molson*, *Ogden*, *Jones*, *McCord*, *Van-felson*, and *Languedoc*.

Nays,

Messieurs *Viger*, *Taschereau*, and *Davidson*.

So it was carried in the affirmative, and

Ordered, That this House be called over upon Saturday the fourteenth day of March next.

Messages from the Council.

A Message from the Legislative Council, by Mr. *De Léry*, one of the Masters in Chancery:

LEGISLATIVE COUNCIL,

Thursday, 26th February, 1818.

Ordered, That a Message be sent to the Assembly, by one of the Masters in Chancery, to request that they will be pleased to communicate to this House the proofs and documents on which is founded the Bill, intituled, "An Act to authorize the Justices of the Peace for the District of *Montreal*, to lay out and open a new Street in the City of *Montreal*, upon a Lot of Ground in the possession of *George Lepailleux*, and to obviate certain inconveniences therein mentioned."

And then he withdrew.

The Messenger being called in, he was informed, that this House will send an answer to the Message, by a Messenger of their own.

On motion of Mr. *Davidson*, seconded by Mr. *Huot*,

Bill brought in to amend the Lumber Acts.

Ordered, That Mr. *Davidson* have leave to bring in a Bill to amend certain Acts therein mentioned, to make more ample provisions for the regulation of the Lumber Trade.

He accordingly presented the said Bill to the House, and the same was received, and read the first time.

Second reading.

Ordered, That the said Bill be read a second time upon Tuesday next.

Then, on motion of Mr. *Davidson*, seconded by Mr. *Robitaille*,

The House adjourned.

VOL. 27.

Satur-

Il a en conséquence présenté ledit Bill à la Chambre, lequel a été reçu, et lu pour la première fois.

Ordonné, Que ledit Bill soit lu une seconde fois, Seconde lecture. Vendredi prochain.

Mr. *Cuvillier* a proposé, secondé par Mr. *Ogden*, Appel de la Chambre. Qu'il soit fait un appel de cette Chambre Samedi le quatorzième jour de Mars prochain.

Mr. *Borgia* a proposé en Amendement à la motion de Mr. *Cuvillier*, secondé par Mr. *Bellet*, De retrancher tous les mots après le mot "Que," et d'y substituer les suivans, "le Greffier de la Chambre d'Assemblée produise demain une Liste des Membres absens de cette Chambre."

Mr. *Taschereau* a proposé, secondé par Mr. *Gauvreau*, Que la considération des motions de Mr. *Cuvillier* et Mr. *Borgia* soit remise à demain.

La Chambre s'est divisée sur la question:

Pour 6

Contre 15

Ainsi elle a passé dans la Négative.

Mr. *Viger* a proposé, secondé par Mr. *Gauvreau*, Que cette Chambre s'ajourne.

La question étant mise sur cette motion, elle a passé unanimement dans la Négative.

La question a été alors mise sur la motion d'Amendement de Mr. *Borgia*, et la Chambre s'est divisée:

Pour 6

Contre 14

Ainsi elle a passé dans la Négative.

La question a été alors mise sur la Motion principale, la Chambre s'est encore divisée, et les noms ayant été demandés, ils ont été pris comme suit:

Pour

Messieurs *Blouin*, *Robitaille*, *E. F. Roy*, *Fournier*, *Bellet*, *Lagueux*, *Gauvreau*, *Huot*, *Cuvillier*, *Borgia*, *Dumont*, *Allsopp*, *Molson*, *Ogden*, *Jones*, *McCord*, *Van-felson* et *Languedoc*.

Contre

Messieurs *Viger*, *Taschereau* et *Davidson*.

Ainsi elle a été emportée dans l'Affirmative, et

Ordonné, Qu'il soit fait un Appel de cette Chambre, Samedi le quatorzième jour de Mars prochain.

Message du Conseil Législatif, par Mr. *De Léry*, un des Maîtres en Chancellerie: Message du Conseil

CONSEIL LEGISLATIF,

Jeudi, 26^e, Février, 1818.

Ordonné, Qu'un Message soit envoyé à l'Assemblée par un des Maîtres en Chancellerie, pour la prier de vouloir bien communiquer à cette Chambre les Preuves et Documents sur lesquels est fondé le Bill qui autorise les Juges de Paix du District de *Montréal* à tracer et ouvrir une nouvelle Rue dans la Cité de *Montréal*, sur un lopin de terre en la possession de *George Lepailleux*, et pour obvier à certains inconvéniens y mentionnés.

Et ensuite il s'est retiré.

Le Messenger étant appelé, il a été informé que cette Chambre enverra une Réponse au Message par un de ses Messagers.

Sur Motion de Mr. *Davidson*, secondé par Mr. *Huot*,

Ordonné, Que Mr. *Davidson* ait la permission d'introduire un Bill pour amender certains Actes y mentionnés, pour faire de plus amples Provisions pour régler le Commerce des Bois. Bill introduit pour amender les Actes qui régissent le Commerce des Bois.

Il a en conséquence présenté ledit Bill à la Chambre, lequel a été reçu, et lu pour la première fois.

Ordonné, Que ledit Bill soit lu une seconde fois, Seconde lecture Mardi prochain.

Alors, sur Motion de Mr. *Davidson*, secondé par Mr. *Robitaille*,

La Chambre s'est ajournée.

M m

Samedi,